
 
Referat af bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Tirsdag d. 6.oktober, 2020 kl. 18.30 
Afholdes på Rådhuset, Torvet, 4850 Stubbekøbing 

Indkaldt: Anders Bondo (ABO), Anette Nielsen (AN), Anne Mette Breiting Lysgaard (AMB), Birgit Belling 
(BB), Conni Nis-Hansen (CNH), (sup.) Dorthe Holtze Jeppesen (DHJ), (sup.) Kaj Nielsen (KN) 
Afbud fra: ABO, AMB, KN    Ref: AN 
 

Træffetid åbent kontor Åbent kontor d.6.10.20 
Besøg af Henrik Messerschmidt – vi taler om hvad der rør sig i byen. 
17.30-18.30 

1.Generalforsamling 
evaluering 

Præget af Covid 19 og laveste antal fremmødte hidtil. God konstruktiv 
stemning. Foredrag om at være ”tilflytter” ved Abelone Glahn var 
fremragende.  

2. Tørskoet evaluering 
 

Succes. Stor begejstring blandt de fremmødte. 6 nye medlemmer. Det er en 
god ide at lave noget for medlemmerne.  

3. Tilflytterarrangement Bosætningskonsulent Nina Lemkow bekræfter at vi har fået 10.000 til 
omkostninger i forbindelse med tilflytterarrangement – ny dato 2.2.21. 
På næste møde afgør vi, hvilket materiale de udleveres. CNH skriver ny dato 
til LL. (111 steder på Lolland Falster du skal se). 

4. Samarbejde med 
erhvervsforeningen 

Tages op på næste møde. Vi ønsker et godt samarbejde foreningerne imellem.  

5. Årets Borger  Tages op på næste møde. Bilag er vedlagt ref. 
6. Grupper -Områdefornyelsen: Gitte Krogh kontakter BB vedr. kontohavererklæring. 

Områdefornyelsen afsluttes i december og markeres ved en offentlig 
afslutning. 
-LTU: Tages op på næste møde 

7. Nyhedsbrev til foreninger  TV sættes op i Vestergade nr. 3 snarest. 
AMB laver retrospektiv kalender på hjemmesiden.  
Kort beskrivelse af søgning af puljer 

8. Næste møde Mandag d. 9.11. giv hurtigt besked, hvis datoen ikke passer. AN og CNH 
passer åbent hus 3.11.  

9. Grønsund muslinger - 
orientering 

Der har været infomøde om at stifte en ny forening ”Grønsund muslinger” om 
dyrkning af muslinger og tang. Man kan søge fonde om midler til projektet. 
Guldborgsund har et bioøkonomisk vækstcenter med bl.a. fokus på 
akvakulturer.  www.bioguldborgsund.dk  

10. Evt. - Kontakt til kommunen: Det vil være en god ide at info fra kommunen sendes 
direkte til Dorthe, som så lægger det på facebook.  
- Pavillon: Der skal laves ny ”vagtplan” for vedligeholdelse af pavillonen i 
anlægget og CNH sørger for kage til deres møde. 
- Pengeautomatens levetid er forlænget 2 år. 
- Punkt til næste møde: Kan vi lave en forbedring af badeforholdene for helt 
små børn ved badebroen.  

 
 


